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Jaargang 5                                                            Opiniebrief 5  September 2011 
 

In deze opiniebrief besteden we aandacht aan de samenwerking tussen de gemeente 

Dinkelland en Tubbergen. Ook zijn wij nieuwsgierig wat u vindt van deze samenwerking. 

Daarom zal dit een prominent onderwerpen zijn op de ALV die op 7 november aanstaande 

wordt georganiseerd. Tenslotte geeft Gerard Lohuis zijn visie op de financiële reserves van de 

gemeente en de onjuiste wijze waarop het college daarmee omgaat.  

 

Algemene ledenvergadering op 7 november 2011  
Door: bestuur 

 

Op 7 november 2011 houden wij onze ledenvergadering in 

“Kulturhus Rabo de CoCer” Thijplein 1 in Rossum. De 

vergadering begint om 19.30 uur. In het eerste gedeelte van de 

avond  willen wij onze zakelijke agendapunten behandelen.   

 

In het tweede gedeelte willen wij ingaan op de samenwerking 

met Tubbergen. Met name het standpunt van de CDA  leden 

(dus u als lid) tot  hoever moet de samenwerking gaan is voor  

de CDA fractie van belang. Is een ambtelijke samenwerking 

tussen de gemeente Tubbergen en Dinkelland al ver genoeg of 

mag het ook een fusie tussen deze twee gemeentes worden. En 

als het een fusie wordt hoe reageren wij bestuurlijk als CDA Dinkelland daar op. Daarnaast 

zal aandacht besteed worden aan het standpunt van de CDA fractie over het zwembad in 

Denekamp en de bezuinigingen met name op sportgebied. Dus 7 november vrijhouden voor 

een belangrijke CDA vergadering, u ontvangt nog een uitnodiging. 

 

Bezoek CDA bijeenkomsten 
Door: bestuur 

Als lid ontvangt u regelmatig uitnodigingen voor CDA bijeenkomsten. Op de meeste 

bijeenkomsten zijn wij als CDA Dinkelland vanuit de fractie en of bestuur aanwezig. Mocht u 

interesse hebben om een bijeenkomst te bezoeken neem dan even contact op met onze 

secretaris, zodat wij gezamenlijke afspraken kunnen  maken over bijvoorbeeld vervoer. 

 

Samenwerken prima, maar……………………………………………….. 
Door: Ben Blokhuis 

Op 15  maart heeft de raad van Dinkelland unaniem ingestemd met het rapport “1+1=3”. Een 

met hoofdzakelijke organisatorische argumenten onderbouwde beschrijving van verschillende 

mogelijkheden tot een noodzakelijke samenwerking met de gemeente Tubbergen. Die 

samenwerking moet  er toe leiden dat de gemeente Dinkelland haar toekomstige taken beter 

kan uitvoeren en de toekomst met vertrouwen tegemoet kan zien. Door de gemeenteraad zijn 

t.a.v. het rapport “1+1=3” een aantal belangrijke randvoorwaarden gesteld: 
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 Het moet een organisch groeiproces zijn 

 Er moet draagvlak gecreëerd worden bij de inwoners van 

Dinkelland 

 De raad wil goed op de hoogte worden gehouden over de 

voortgang. 

 

Het college is gevraagd  om een stappenplan tot samenwerking te gaan 

maken. Dat is gemaakt onder de naam “samenwerken op twee sporen” 

en was maandag 19 september jongsteleden aan de orde in de gemeenteraad. Ten aanzien van 

dat stappenplan heeft de CDA fractie een 7 tal opmerkingen, vragen en kanttekeningen 

gemaakt, te weten: 

 Het stappenplan sluit niet aan bij het rapport 1+1=3 

 Het gaat veel te snel 

 De gemeenteraad wordt niet nauw genoeg betrokken en er zijn geen duidelijke 

piketpaaltjes geslagen 

 De kosten en baten zijn niet inzichtelijk 

 Er moet zo snel mogelijk draagvlak gecreëerd worden bij de burgers van Dinkelland 

 Er wordt geen onafhankelijke externe deskundigheid ingeschakeld 

 Er mogen geen negatieve gevolgen zijn voor de burgers, verenigingen en instellingen zijn 

op lopende en komende dossiers 

 

De belangrijkste elementen in de reactie van het college waren: 

 De snelheid is afhankelijk is van de voortgang in het proces, waarbij men wel de snelheid 

erin wil houden. 

 Er komen duidelijke evaluatiemomenten voor de raad. 

 Kosten en baten worden inzichtelijk gemaak.t 

 In het externe communicatieplan wordt duidelijk hoe de burger bij dit proces betrokken 

wordt. 

 Er wordt begonnen aan het proces van samenwerking op eigen kracht, maar mocht externe 

deskundigheid nodig zijn dan wordt deze ingehuurd. 

 De service naar burgers, verenigingen en instellingen zal niet negatief beïnvloed worden 

door het proces van samenwerking.  

 

Aangezien andere raadsfracties ook een aantal kritische kanttekeningen hadden geplaatst is 

door de gezamenlijke raadsfracties een amendement ingediend waarbij nog eens duidelijk is 

vastgelegd dat bij de terugkoppeling van de voortgang de raad het proces zal toetsen. 

Belangrijkste elementen in deze toetsing zullen zijn “nut en offer”; oftewel kosten en baten en 

de gevolgen in de dienstverlening naar burgers, verenigingen en instellingen. Daarop werd het 

raadsvoorstel om in te stemmen met het stappenplan samen met dit amendement unaniem 

door de gemeenteraad aangenomen. De CDA Dinkelland fractie zal het hele proces van 

samenwerken met de gemeente Tubbergen op een positief kritische wijze blijven volgen. Wij 

zien de voordelen van het samenwerken maar zorgvuldigheid gaat voor snelheid! 

 

College geeft een onjuiste weergave van de financiële problematiek 
Door: Gerard Lohuis 

In de raadsvergadering van 19 september mochten de raadsleden van Dinkelland hun reactie 

en commentaar geven op de reserves van de gemeente. Een van die reserves is het 

reservepotje met de naam: “egalisatie rentekosten”.  
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Het saldo dat hierin zit ontstaan door het verschil tussen 

de zogenoemde rekenrente en de werkelijk betaalde rente. 

(Rekenrente is een fictief percentage dat over de 

investeringskosten wordt berekend). De gemeente 

hanteert een rekenrentepercentage van 5% terwijl de 

betaalde rente voor langlopende leningen circa 3% 

bedraagt. Dit heeft als gevolg dat er jaarlijks ongeveer € 

800.000,- voordeel op de rente ontstaat. 

 

Uit de reservenota, die dus op 19 september werd 

behandeld, blijkt dat het reservepotje inmiddels zijn maximum heeft bereikt en daarmee vol 

zit. Dat houdt in aan dit reservepotje  op grond van de financiële regelgeving niets meer 

toegevoegd mag worden en het voordeel van deze rente weer ten goede aan de begroting moet 

komen. 

 

En nu komt het. In een doorkijk van het mogelijke begrotingstekort voor 2012 werd door het 

college afgekoerst op een bezuiniging van € 2 miljoen. Dus onder meer de verenigingen 

(muziek, sport, bibliotheek etc) en (welzijn)instellingen worden met een forse bezuiniging 

geconfronteerd. Wat het college bij deze doorkijk achterwege laat is het hierboven geschetste 

rentevoordeel. Dus de bezuinigingen hadden 8 ton lager moeten zijn. Rekening houdende met 

dat rentevoordeel had de bezuiniging 40 % lager kunnen uitvallen. Het CDA heeft bij het 

college het recht geclaimd om het rentevoordeel van 8 ton te betrekken bij de 

begrotingsbehandeling van 2012. Het is alleen jammer dat andere partijen in de gemeenteraad 

deze rekentruc van het college niet doorzien. 

 

Lid worden van het CDA 
Door: bestuur 

Wij zijn zeer blij met uw lidmaatschap en wij 

hopen dat u nog jaren lid mag blijven van het 

CDA. Hiervoor hebben wij in een paar 

voorbeelden getracht u het belang duidelijk te 

maken van een sterk landelijk maar ook 

plaatselijk CDA. Wij hopen dat u onze 

boodschap wilt uitdragen in uw omgeving en 

dat wij nieuwe leden mogen verwelkomen. U 

kunt zich aanmelden via onze website 

www.cda.nl/dinkelland of rechtstreeks bij ons 

secretariaat, de heer Gerard Voorthuis, telefoon 

0541 625581.    

 

 

 

 

Informatie: 

Wilt u meer informatie? Op de website van het CDA Dinkelland, www.cda.nl/dinkelland 

vindt u meer informatie. U kunt ook contact opnemen met onze secretaris de heer Gerard 

Voorthuis. De heer Voorthuis is bereikbaar op telefoonnummer 0541 625581. Via de website 

kunt u ook contact met ons opnemen. 

 

http://www.cda.nl/dinkelland
http://www.cda.nl/dinkelland

